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بیانیه سینماگران نمونه یک شیطنت رسانهای بود؛ بیانیه نویس های سیاسی حتی یک بار به این موفقیت بزرگ اشاره نمی

کنند. اگر به لحاظ سیاسی ناراحتند چرا ناراحتی شان را در قالب بیانیه علیه سینمای کشور نشان می دهند؟ 
 
دوست داریم پس از 9 سال نمایشگاه مطبوعات را برگزار کنیم؛ 

محمدمهدی اسماعیلی، وزیر ارشاد جمهوری اسلامی ایران در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: 

با چند کشور اسلامی در حال مذاکره هستیم تا برنامه های بین المللی در حوزه شعر و دیگر حوزهها را برگزار کنیم.

 نیز گفت:بیانیه سینماگرانبه گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، وی درباره 

آنچه که  هفته گذشته در رابطه با بیانیه سینماگران رخ داد نمونه یک شیطنت رسانهای بود. آن چیزی که اتفاق اتفاده بود یک
گشایش مهم در حوزه اقتصاد سینما بود.مدیر مربوط با سازمان سینمایی اعلام کرده بود فیلم هایی که عواملی اعم از بازیگر و
کارگردان آنها دچار مشکلاتی هستند که نمی توانند در برخی فعالیت های عادی حضور داشته باشند، نمایش آن فیلم ها را منوط
به این ممنوعیت نکردیم. به همین دلیل از ابتدای دولت جدید فیلم های متعددی به نمایش درآمده که عوامل آنها مشکل داشتند
که اگر در گذشته بود آن فیلم نباید نمایش داده می شد ولی به نمایش در آمدند و این اتفاق مهم رخ داده و امروز حوزه سینما

بهترین دوره خود را طی می کند. بیانیه نویس های سیاسی حتی یک بار به این موفقیت بزرگ اشاره نمی کنند. ما تصورمان
این است که این جوسازی های نادرست و کذب برای این صورت می گیرد که جلوی درخشش سینمای ایران که در حال وقوع
است گرفته شود. فیلم هایی امروز عرضه شده که جزو پر تماشاگرترین فیلم های تاریخ سینمای ایران شده اند و می خواهند

این موفقیت دیده نشود. تلاش می کنند که با سرو صدا و ایجاد مباحث انحرافی و نادرست این موفقیت دیده نشود. من به این
بیانیه نویس های سیاسی توصیه می کنم که با معیشت سینماگرها وارد دعوا نشوند. ان شاءاالله راه انصاف در پیش بگیرند و به
اقتصاد سینمای ایران توجه کنند.  اگر به لحاظ سیاسی ناراحتند چرا ناراحتی شان را در قالب بیانیه علیه سینمای کشور نشان
می دهند؟ دوست دارم این دوستان دیروز و امروز ما با سینما آشتی کنند و با سینماگران دوست باشند و به دنبال رونق سینما

باشند و به دنبال حذف سینمای ملی نباشند.

وزیر ارشاد همچنین گفت:

 را برگزار کنیم. همانطور که نمایشگاه مربوط به جشنواره نمایشگاه مطبوعاتخیلی دوست داریم امسال پس از 9 سال 
مطبوعات را در مرداد ماه برگزار کردیم ان شاء االله این نمایشگاه هم برگزار می شود.

کردهاند گفت:کشف حجاب  وی همچنین درباره ممنوعالکار شدن بازیگرانی که

حجاب قانون است و ما قانون را اجرا میکنیم و من چندین بار اعلام کردم که کار  ما قبلاً هم اعلام کردیم که
کردن برای کسانی که قانون را اجرا نمیکنند امکانپذیر نیست.
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